
مــاجرای واگــذاری خــودرو بــه
نمایندگان بررسی می شود

به گزارش صدای تجارت، خبرگزاری دولت نوشت:یک عضو کمیسیون اصل ۹۰
مجلس شورای اسلامی گفت: کمیسیون اصل ۹۰ به ماجرای واگذاری خود را

به نمایندگان ورود پیدا کرده است.

وی افزود: پرونده خودروهای شاسی بلند داده شده به نمایندگان در
کمیسیون اصل ۹۰ مفتوح است و ما در حال بررسی موضوع هستیم نتایج

کار متعاقباً اعلام خواهد شد.

حجتالاسلام والمسلمین حسن درویشیان بازرس ویژه رئیسجمهور در پاسخ
به سوالی درخصوص اظهارنظر و شبهه یکی از نمایندگان مجلس در خصوص
تحویل خودروهای شاسی بلند یک خودروساز خاص به نمایندگان قبل از
استیضاح، اظهار داشت: بررسیهای قبلی انجام شده و مدارک بهدست
آمده حاکیست تفاهمنامهای از تابستان ۱۴۰۰ و قبل از تشکیل کابینه
دولت سیزدهم بین یک شرکت شبه کاغذی غیرمرتبط (رادین مبین غرب) با
آن خودروساز منعقد و طبق مستندات بدست آمده، با کارسازی یکی از
مسؤلان وقت در مجلس نسبت به واگذاری بیش از یکصد خودرو به قیمت
کارخانه و بدون قرعهکشی به تعدادی از ایشان و براساس معرفی و
واسطهگری شرکت صوری مذکور انجام شده و این رویه تا اواسط ۱۴۰۱
ادامه یافته که طبق بررسی انجام شده، وزیر وقت صمت اطلاعی از وقوع
و یا کم و کیف آن نداشته و ظاهراً تعدادی از نمایندگان هم از آن

بی اطلاع بودهاند.
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